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Bestyrelsesmøde for Fællesskolen Nustrup-Sommersted 
SKOLEÅRET 2021-2022 

 

Dato 24. maj 2022 

Sted Sommersted 

Deltagere Forældre rep.: Karina Toftebjerg, Heida Kristin Lund, Helene Østergaard Boisen, 

Michael Skrubel,  Brian Skov og Luise Bram 

Lokale rep.: David Koeslich (1/11) og Henrik Kristensen (1/8) 

Medarbejder rep.: Nanna Jensen og Ole Gram 

Ledelses rep.: Birgit Staub Olesen, Ulrik Sander Mortensen, Jette la Cour Landergren 

Suppleanter:  

Mødeleder Karina Toftebjerg 

Referent Birgit Staub Olesen 

Fraværende Brian, David 

Bilag  

 

 

Dagsorden Referat 

1.  

a) Godkendelse af 

dagorden 

b) Evt. opfølgning fra 

sidste møde 

 

 
 
 
 
Referat fra sidste møde genudsendes.   
Vi undersøger vedr. emner til suppleant. Vi mangler stadig en. 
 

2. Den samlede 

Trivselspolitik  

            Til godkendelse 

          - Antimobbe strategi 

          - Værdiregelsæt 

          - Samværsregler 

 
Alle 3 sæt har været til drøftelse i PLC, MED. 
 
 
Resultatet er vedhæftet.  
Det er endnu ikke drøftet, hvordan vi får dem implementeret på skolen. 
Samværsregler:  
Ordet ordentlig slettes i overskriften. 
Anti-mobbestrategi: 
Klassemøder erstattes af klassesamtaler. 
Værdiregelsæt: 
Ingen kommentarer 
 
Alle 3 godkendt af bestyrelsen. 
Præsenteres for personalet. Og arbejdet sættes i gang.  
 
 

3. Elever fra Ukraine For kort tid siden fik vi at vide, at der kom en gruppe børn. 
Vi vurderede at det var bedst at samle gruppen på Nustrup matriklen. 
Derfor bliver der sørget for transport til de børn, der bor i Sommersted 
områder. 
0. – 6. klasse. 
Opstarten var i mandags, men det viste sig at kun to elever mødte op. 
Resten af børnene er fraflyttet vores skoledistrikt. 
Der afventes om der kommer flere. 
Obs på evt. reaktioner fra børnene. 

4. Økonomi - herunder 

orientering fra 

budgetmøde 

Budgetmødet: 
Ingen dagsorden. Ønsker til kommende budgetforhandling. Man kunne 
fint have indsendt ønsker – i stedet for at sidde sammen så mange. 
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Udvalget gik ikke ind i de dialoger, der var. Der er ingen klar melding på 
om udvalget ønskede ”lys” i alle vinduer. 
Vi ønskede midler til børnecenter 
Opgradereing af faglokaler. 
Vedligehold af bygning.  
Uderum og legepladser. 
Kloak 
Skolemøbler 
Midler til flere hænder 
Midler til hjælp til branding. 
 
Økonomien generelt – energipriserne er stigende, min. 100.000 kr ekstra 
i el i år, så det bliver svært at undgå et underskud – de ukrainske børn 
giver også en øget udgift. 
 

5. Overgange – arbejdet 

her og nu frem mod 

næste skoleår 

              (herunder forælder til 

               deltagelse ved 

rundvisning     

              af børnehavens 

forældre i 

              Nustrup – den 2. juni) 

 

Der er stort samarbejde med børnehaven vedr. overgangene.  

9.6 er der forældremøde for kommende børnehave-

klasseforældre i Sommersted. (kombineret med afslutningsfest 

– i børnehaven.)  
 

2. juni er alle børn i Nustrup inviteret til et lignende 

arrangement – og alle forældre kommer over i skolen. Helene 

vil gerne være rundviser. 
 

Overgange – i mange sammenhænge. Også fra skole til SFO og 

omvendt. 

  
Overgangen fra 3. til 4. i Sommersted gøres nemmere. – En af 

lærerne følger med i 4. klasse. 

 

Vigtigt at forsøge at stoppe for flytningen til STUK.  
 

 

 

6. Børnecenter 

 

Børnecenter – udvalget og økonomiudvalget har stemt ja til at der 
frigives midler til udarbejdelse af tegninger. Det skal med i byrådet i 
slutningen af maj. 
Der skal udarbejdes en handleplan for hvordan børnegrundlaget kan 
øges. 
Vi overvejer om der skal være en profil. 
 

7. SFO  

Udsættes. 

8. Kommende møder: 

            Fællesrådsmøde den 8.  

            juni – 1-2 deltagere. 

            Næste SB møde flyttes, 

            og skal nye med? 

Ny mødedato – 20.6 i Nustrup. De nye bestyrelsesmedlemmer 

inviteres med. – Kort dagorden og lidt mad. (Nanna kan ikke – 

hun er i Givskud) 

 
Karina og Louise evt. Helene deltager på fællesrådsmødet. 

9. Gensidig orientering – 

bedes meldes til 

formanden før mødestart 

Ledelsen 
Stor succes med åben landsby i Nustrup. Der var 61 besøgende.  
Mange historier om skolen kom frem. 
Nustrup skole har 70 års fødselsdag.  
Sommersted Skole skal i næste uge have fokus på genbrug. 
Der arbejdes på at få en aktivitetspark i Sommersted 
Der er stillingsopslag ude. Håber på flere ansøgere. 
Skoleplanen er gennemgået.  
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Medarbejderne kommer med input m.m. 
 
 
Medarbejdere 
Nustrup: 
Skolen blliver 70 torsdag – fejres onsdag med bl.a. lagkageløb. 
  

 
Sommersted: 
Videohilsenen fra bestyrelsen næste år  -  drøftes på næste 
bestyrelsesmøde. 

 
  

 
Elevråd/Nustrup 
Skolens fødselsdag holdes i morgen.  
Der forberedes teater m.m.  
Elevrådet har drøftet udeklasser – rigtig gode bud på hvordan sidste 
skoledag skal være. 
 
 
Elevråd /Sommersted 
Har planlagt tværsugen vedr. genbrug. Elevrådet fortsætter efter 
sommerferien. Valg i september.  
 
Lokale repræsentanter 
 
- ingen bemærkninger 
 
Forældrerepræsentanter 
 
Michael har været med til elevrådmøde i Sommersted. En god oplevelse 
med engagerede elever. Godt at mødes med elevrådet på den måde. 
 
 

 

10. Evt.  
 
- 
 
 

 
 

Punkter til kommende møde: 

 

 

• Forældreråd - hvad vil vi med dem, hvad gør de. 

 


